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Z A P I S N IK 

 

22. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 28. veljače 2019. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina 

Čamagajevac, Zdravko Ćorić, Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, 

Zoran Pavošević, Zoran Pepić, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac, Tihomir Tomić,  Miroslav 

Šmit, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Dubravko Kučinac i Marko Tomoković. 

  

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Hrvoje Gašparović, zamjenik gradonačelnika,  Zvonko Barišić, tajnik Grada, 

Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver 

Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu 

samoupravu, Damir Pepić, direktor tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Tihana Pelin-Kuna, v.d. 

direktora tvrtke Urbanizam d.o.o. Valpovo, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada Valpova, 

Vanja Miličević, direktor VPC, Marko Barišić, Milutin Narančić, Ines Brezovac, novinarka 

HRV-a, Vladimir Vazdar, novinar Portal-a Valpovština info, Monika Đogaš, novinarka 

Gradskog radia Belišće.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 15 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu.  

 

Matko Šutalo 

- imam prijedlog za dopunu dnevnog reda „Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti 

Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Harkanovci za provedbu ulaganja na području Grada 

Valpova za projekt „Obnova Društvenog i vatrogasnog doma Harkanovci“.  

 

Jozo Piškorjanac 

- imam za obavezu izvijestiti vijećnike o čemu se radi, daje dodatno pojašnjenje. 
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 Prijedlog je jednoglasno usvojen, to će biti 10. točka dnevnog reda. Budući da drugih 

prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda u cjelini. 

Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

   1. Usvajanje zapisnika 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

    2. Aktualni sat. 

   3. Izvješće o izvršenju Programa rada Gradskog vijeća Grada Valpova za 

        2018. godinu. 

   4. Izvješće o ostvarivanju Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

        poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo  

       u 2018. godini. 

   5. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Republike Hrvatske za razdoblje 

        od 2017. do 2022. godine na području Grada Valpova za 2018. godinu. 

   6. Prijedlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja  

        poslovno-stambene zone u ulici J. J. Strossmayera u Valpovu. 

   7. Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja na području Grada Valpova u  

       2018. godini. 

   8. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju članova Savjeta za prevenciju 

        Grada Valpova. 

   9. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju kandidata za imenovanje sudaca porotnika 

        Županijskog suda u Osijeku. 

 10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Dobrovoljnom vatrogasnom društvu  

       Harkanovci za provedbu ulaganja na području Grada Valpova za projekt  

       „Obnova Društvenog i vatrogasnog doma Harkanovci. 

 11. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 21 . SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA  VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 

21. sjednice jednoglasno usvojen (15 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Jozo Piškorjanac 

- imam komentar i pitanje, nisam dobio odgovor na svoje pitanje, kada je u pitanju 

financijsko stanje Urbanizma, ja ću još prokomentirati taj dio, tvrtka je poslovala pozitivno, 

smatram i dalje da je to bila politička smjena, to je iza nas, novo vrijeme, takva odluka, 

politika postavlja direktore, politika smjenjuje, tako je to bilo, tako će to i biti. Ono što želim 

danas posebno ovdje istaknuti, a imam uistinu veliku potrebu, izbori su iza nas, prošli su kako 

su prošli, naglašavam ovdje, nikoga ne mrzim, nikog ne prozivam, sve poštivam i sa nikim 

ovdje nemam ni jedan sukob niti ovdje niti bilo gdje dalje i od tuda ću krenuti. Žalostan sam i 

nesretan što su izbori prošli u tonu za kakav ja uopće nisam očekivao, uistinu nepotrebnom, 

gdje je proliveno puno žuči, gdje je bilo izgovoreno puno neistina, obmana i onoga što nije 

dobro za naše društvo, vjerujte mi, to je bilo nepotrebno. Izbori bi prošli i ovako i onako, ja 

osobno u tim izborima sam sudjelovao kao kandidat u MO Harkanovci i nikoga nisam niti 
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nazvao, niti prozvao, niti bilo što rekao, tko god drugačije kaže, neka mi dođe i kaže u lice to 

sam rekao u svom selu pojedinim mještanima, jer je to jedina istina. Posebno sam žalostan, 

ovdje naglašavam, da iznimno poštivam gradonačelnika i njegovu obitelj, koju poznam od 

svoje 12 godine, ali jako sam se iznenadio u nastupima našeg gradonačelnika, naglašavam 

namjerno našeg gradonačelnika, jer on je građanin svih građana, i mislim da nije dobro što 

je ta kampanja otišla u smjeru u kojem je otišla. To odgovorno tvrdim, ja razumijem da 

naravno kada je utakmica da tu bude i strasti i svega, to je normalno, ali opet govorim, da mi 

smo ti koji smo odgovorni, koji vodimo na neki način tu politiku, koju ne bi trebali potkurivati 

te vatre po našim selima, jer nama je poslije ovih izbora šta ostalo, ljudi koju su na žalost 

posvađani zbog politike pod navodnicima, koja nije politika, ljudi koji se ne pozdravljaju, 

trebat će sada vrijeme da se oni svi polako ponovo izmire, jer ovaj proces meni nije prvi put, 

ja sam stvarno ovdje dugo kako je rekao gradonačelnik i neću biti doživotno odmah ću reći 

sigurno, mi sada trebamo učiniti nešto svi, počevši od sebe, da ljudima skrenemo pažnju, da 

se ne treba zbog tih izbora niti mrziti niti prozivati. Želim ovdje postaviti pitanje 

gradonačelniku, da li misli da je to u redu što se tako nastupalo, jer ja polazim od sebe, a 

imao sam prilike i čuti i od drugih aktera da nije bilo prozivanja, barem u medijima, što je 

bilo u selima to ne znam, za to ne garantiram, da li gradonačelnik misli da je to dobro i da li 

se slaže sa mnom da trebamo svi učiniti nešto, pomak, mi smo mala zajednica, nas je malo, i 

ako se još budemo dijelili i svađali, to nije dobro, želja mi je apsolutno pozitivna, to nije 

dobro, a opet ću reći, da svi oni koji rade u svojim mjestima zaslužuju povjerenje, nikoga 

nećemo omalovažavati, počevši od svog sela, dobri su dečki i na jednoj i na drugoj listi, sve je 

to o.k., ali nema potrebe za mržnjom? 

 

Vitomir Matoković 

- imam dva pitanja, prvo upućujem gradonačelniku, 01. ožujka 2019. godine najavljeno je 

poskupljenje cijene pitke vode na području Grada Valpova i prigradskih naselja, pitanje i 

obrazloženje ujedno koliko je to i koliko će to biti udarna cijena za naše građane, sumještane. 

Drugo pitanje upućujem tajniku ili pročelniku u Gradu, vezano uz Sindikat službenika i 

namještenika, dobio sam informaciju kao član sindikata punih 38 godina i više, da sindikat u 

Gradu koji obuhvaća i servise od Zajednice športskih udruga da ne postoji više, odnosno da 

je ukinut, pa molim odgovor, može i u pisanom obliku obrazloženje kako, zašto?, ili da li je 

trebalo pismeno obavijestiti članove sindikata, da sindikat više ne postoji? 

 

Zdravko Ćorić 

- imam dva pitanja, prvo je vezano uz zadnju odluku na Gradskom vijeću, gdje smo donijeli 

odluku da ćemo pripomoći Dječjem vrtiću „Maza“ Valpovo, kao i privatnom Dječjem vrtiću 

„Moj Bambi“, pa me zanima dokle se došlo u pregovorima i kakva je odluka donesena. 

Drugo pitanje je vezano uz azil za životinje, odnosno pse, koji se nalazi iza Dvorca, ljubitelji 

životinja kažu da nisu dobro zbrinuti, da se slabo obilaze, i da se loše hrane, pa me zanima 

koliko je gradonačelnik upoznat i što misli po tom pitanju poduzeti? 

 

Jozo Bogdanović 

- imam dva pitanja, svjedoci smo da su počeli neki pripremni radovi na sanaciji starog 

hotela, budući smo već više puta o tome ovdje raspravljali, normalno da građani 

interpretiraju na svoj način određene asocijacije na to, pa kao to je javno privatno 

partnerstvo itd. sa vlasnikom, mene bi zanimalo, a vjerojatno i građanstvo naše, da vidimo 

pod kakvim se okolnostima taj cijeli projekt obnavlja, i da li Grad u tome sudjeluje, i ako 

sudjeluje, na koji način, i da li to implicira određene pritiske na naš Proračun. Drugo pitanje 

se naslanja na ovo, budući da je tamo sada instalirana zelena tržnica u pozadini toga hotela, 

sada je još veća zbrka nastala, mi kao Grad moramo imati nekakve karakteristike jedne 

urbane sredine, a upravo tržnica je jedan od tih objekata koji bi trebao biti na neki način 

vidljiv i korektno i pristojno uočljiv, pa me zanima kakva je situacija sa projektom Zelena 
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tržnica, gdje je on stao, što se s njim događa, da li on trpi neke preinake, da li se nešto 

dogodilo u remodeliranju, mislim da to treba svakako nastaviti, da to zaslužuju naši građani, 

i mislim da se slika našeg grada treba postaviti u tom slučaju drugačije?  

 

Igor Uranjek 

- u vezi izlaganja vijećnika Piškorjanca, i u vezi s razno raznim natpisima po medijima, 

raznim priopćenjima, imam pitanje za gradonačelnika, zanima me, da li zna kako je HDZ 

prošao na izborima? 

 

Stanislav Milošević 

- imam dva pitanja, prvo se odnosi na Valpovačko groblje, u kojoj je fazi, da li će u ovoj 

godini doći do obnove sakralnih objekata, budući da iz protekle godine nismo izvršili obavezu 

koju smo si zadali planom, i u kojoj fazi je prijenos, odnosno transakcija vlasništva 

Valpovačkog groblja, budući da smo mi jedan od rijetkih gradova gdje groblje nije u 

vlasništvu Grada, nego u vlasništvu tvrtke koja vodi brigu o groblju, direktno je sudbina tog 

groblja vezana uz pravni subjekt koji upravlja grobljem, i da li se ima namjera pokrenuti 

pitanje vlasništva Valpovačkog groblja. Drugo pitanje odnosi se na nerazvrstane ceste i 

infrastrukturu na području Grada Valpova, nerazvrstana cesta od Starovalpovačkog puta 

preko Pilatovice do benta, trebalo bi izvršiti obnovu te nerazvrstane ceste, budući je u dosta 

lošem stanju, a isto tako u planu je bilo i izgradnja nogostupa od Valpovačkog groblja do 

Crne staze, pa me zanima kada je to u planu, i kada će se to realizirati? 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo je za gradonačelnika, vezano je za brošuru koju smo svi dobili u 

kućanstva prije nekih 10-tak dana, da li je ona podijeljena ispred Grada ili ispred VNL. 

Drugo pitanje je za pročelnika za financije, koliki je manjak sa 31. 12. 2018. godine? 

 

Tihomir Tomić 

-  imam pitanje za gradonačelnika ili možda za pročelnika Vuksanića, u kakvom stanju je 

projekt razvoja širokopojasne infrastrukture, ima li ikakve nade da nešto bude od tog projekta 

u skoroj budućnosti? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- osvrt na izlaganje vijećnika Joze Piškorjanca, pokušat ću odgovoriti na pitanje, iako ga 

nisam razumio. Unazad mjesec dana, svi smo upoznati sa raspletom situacije vezano za 

izbore za VMO u Harkanovcimna, na žalost VNL tamo nije imala na kraju svoju kandidaturu, 

budući je ista odbijena od strane Ureda državne uprave OBŽ, međutim, iako je došlo do toga, 

iako je tamo sada predsjednik VMO pobijedio na izborima, iako je stranka tzv. nevažećih 

glasova osvojila više od 30%, a više od 50% ukupnog broja birača nije izašlo na izbore u 

Harkanovcima, mislim da je doista jasno što mještani Harkanovaca misle o Vama, to je jedan 

dio moga odgovora, a drugi dio odnosi se na same Harkanovce, iako mi tamo nismo imali 

naravno kandidacijsku listu, Grad Valpovo, ja, zajedno sa svojim suradnicima nastojat ćemo 

kao što smo i do sada radili jednako razvijati sva prigradska naselja, bez obzira na rezultat 

ovih izbora, i ono što mogu reći, da doista sve projekte, vidjeli ste u onom programu koji smo 

dali, konkretno i za Harkanovce, ti prijedlozi nisu došli od strane predsjednika VMO 

Harkanovci, već od mještana Harkanovaca, i na njihovu inicijativu ćemo te projekte i 

odraditi, uključujući i obnovu Vatrogasnog i Društvenog doma u Harkanovcima. 

- odgovor na pitanja vijećnika Vitomira Matokovića, vezano za poskupljenje cijene vode, radi 

se o kompleksnom pitanju i odgovoru, pa ćete to dobiti u pisanom obliku. Skupština Dvorca je 

 



-  5  - 

 

jednoglasno donijela odluku o poskupljenju, dobit ćete obrazloženje od direktora sa cijenama 

vode i sa konkretnim poskupljenjem. Ono što vam mogu reći vezano za pravne osobe, da se 

cijena vode vraća, to nije povećanje, nego vraćanje na onu cijenu što je bila ranije, a u 

obrazloženju će vam svima biti jasnije, pa možemo o tome detaljno raspraviti  na idućoj 

sjednici Gradskog vijeća. Vezano za Sindikat zaposlenika, nisam upoznat da on više ne 

funkcionira kako vi kažete, ali možemo se raspitati pa vidjeti i dati vam pisano obrazloženje 

zašto, ako ste vi član sindikata, pretpostavljam da onda imate više informacija od mene koji 

nisam, a opće je poznato da je gospođa Rečica koristila pečat od sindikata i nakon što više 

nije radila u Gradskoj upravi, ali da i s tim upoznamo svekoliku javnost, ali to je opet stvar za 

neke druge institucije, ne želim u to ulaziti, niti me zanima. 

- odgovor na pitanja vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za vrtić „Moj Bambi“, to će vam 

odgovoriti moja zamjenica, budući je ona razgovarala sa vlasnicom vrtića. Vezano za azil za 

pse, to će vam odgovoriti v.d. pročelnika Goran Šimić.  

- odgovor na pitanja vijećnika Joze Bogdanovića, vezano uz stari hotel, vlasnik hotela je 

prijavio gradilište, mislim u petak, već je počeo sa radovima, naravno da smo s njim u 

kontaktu, budući se radi o zgradi koja je doista od velikog interesa za cijelu Valpovštinu. Za 

sada će ići obnova krova, imamo informaciju od njega, da on planira doista obnoviti taj hotel 

u cijelosti, i staviti ga u funkciju kako i dolikuje toj zgradi, sada o rokovima neću govoriti, 

nezahvalno je, budući se radi o privatnom vlasništvu. Što se tiče Grada Valpova, Grad je još 

prošle godine, odnosno VPC je napisao projekt konkretno za tog poduzetnika, koji je prijavio 

projekt na natječaj Hrvatske turističke zajednice koji je prošao, i on je dobio nekih 60-70.000 

kn, konkretno za obnovu krovišta, onaj ostatak on će vlastitim sredstvima uložiti, i nadam se 

da će to doista zaživjeti kako smo i obećali i prije onih prošlih izbora. Što se tiče Zelene 

tržnice, pročelnik Vuksanić može više reći oko toga ukoliko je potrebno, radili smo novelaciju 

projekta, onaj projekt koji je rađen ranije nije bio zadovoljavajući, imamo novi projekt, 

čekamo otvaranje natječaja, i radujemo se doista istom, jer Valpovo zaslužuje tržnicu u 

Gradu. Što se tiče samog ovog gradilišta, radovi kada budu gotovi, ponovno će se vratiti, 

Grad ima ugovor sa vlasnikom starog hotela, da tržnica tamo bude dok se hotel ne stavi u 

funkciju, zbog gradilišta i zbog sigurnosti samih proizvođača koji prodaju na tržnici, morao 

se taj dio skratiti, a nakon završetka radova na krovu, tržnica će ponovo biti na tom mjestu. 

- odgovor na pitanje vijećnika Igora Uranjeka, kako je HDZ prošao na izborima, nikako, svi 

znamo da nije prošao. 

- odgovor na pitanja vijećnika Stanislava Miloševića, obnova sakralnih objekata, kada je bilo 

posvećenje kipa A. Stepinca u našoj župnoj crkvi, na inicijativu nadbiskupa, razgovarali smo 

o nekoliko tema, i moje pitanje je bilo da li bi on htio sudjelovati u obnovi sakralnih objekata 

na području Grada Valpova, došli smo do nekog zajedničkog zaključka, da bi mogli odraditi 

taj dio, trebamo samo riješiti konkretno da li ćemo to ugovorom, a ne moramo, međutim i oni 

su voljni određeni dio svojih sredstava uložiti u obnovu, pa radujemo se toj suradnji i 

nastavku dobre suradnje sa crkvom. Što se tiče vlasništva groblja, upoznati smo sa tom 

situacijom, zašto je do toga došlo i zbog čega je došlo do te situacije da je Dvorac vlasnik 

Urbanizma, te stvari pokušavamo riješiti sada, malo su kompleksne, vi ste s tim bili upoznati i 

ranije, žao mi je što niste pokrenuli tu inicijativu ranije za rješavanjem tog pitanja, ali budite 

uvjereni da ćemo mi to riješiti. Nerazvrstane ceste, nastavak kod Starovalpovačkog puta, 

obići ćemo sa pročelnikom taj dio i utvrditi stanje, vidjeti koliki su troškovi sanacije same 

ceste, naravno krenuli smo u obnovu nerazvrstanih cesta i obnovu otresnica poljskih puteva, 

sukladno prioritetima iskazanih od samih mještana prigradskih naselja tako i Grada Valpova, 

pa će doći i ta cesta na red. Što se tiče nogostupa do Crne staze, to smo i najavljivali unazad 

nekoliko sjednica Gradskog vijeća, da Grad Valpovo ima i građevinsku dozvolu i kompletan 

projekt koji je prijavio na natječaj za biciklističku stazu ulica I. L. Ribara i ulica M., Gupca, 

ovdje od kružnog toka skroz do Crne staze, tu je biciklističko pješačka staza u pitanju, imamo 

osiguran jedan dio sredstava, drugi dio sredstava ćemo morati osigurati u našem Proračunu, 

ali nadam se nakon što natječaj prođe i bude zaključen da ćemo krenuti sa radovima.  
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- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezano za brošuru, tu brošuru je platio Grad 

Valpovo, ona je podijeljena ispred Grada Valpova, Gradske uprave. Još prije onih lokalnih 

izbora, ova Gradska uprava je obećala da će biti transparentna prema našim sugrađanima, i 

otprilike jednom tromjesečno dajemo i na uvid javno na našim web stranicama ono što se 

radi, objavljujemo gotovo svaki dan gdje se izvode radovi o svim projektima i o radu same 

Gradske uprave, znamo da naši sugrađani, velika većina ni ne prati društvene mreže, možda 

ne sluša HRV, na ovaj način željeli smo doprijeti doista do svih naših sugrađana, i slikovito 

im prikazati ono što smo odradili u 2018. godini. To ćemo nastaviti i u budućnosti, to će biti 

praksa, jer doista smatram da svaki naš sugrađanin treba biti upoznat sa radom Gradske 

uprave. Vidjeli ste da su tamo navedeni i kontakti, ne samo pročelnika Gradske uprave, već 

tajnika i gradonačelnika, a isto tako i voditelja TZ i VPC, koji našim sugrađanima stoje na 

raspolaganju svakodnevno. 

- odgovor na pitanje vijećnika Tihomira Tomića, na to pitanje će odgovoriti pročelnik 

Vuksanić. 

 

Ana Brajnović 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za vrtić „Moj Bambi“, mogu reći da 

su pregovori pri kraju, sa ravnateljicom vrtića smo se nekoliko puta sastali, i dogovorili smo 

sve uvjete, a vezano za smanjenje cijene koju plaćaju roditelji za svoju djecu, za 200,00 kn. 

Mi smo predložili  da to smanjenje roditelji osjete što prije, i nadam se da ćemo od 01. ožujka 

2019. godine zaista to provesti u djelo. 

 

Goran Šimić 

- odgovor na pitanje vijećnika Zdravka Ćorića, vezano za azil, pretpostavljam da je to u 

Reljkovićevoj ulici, to nije azil, i komunalno redarstvo je na određenu prijavu građana 

izvršilo svoj izvid i utvrdilo određene nepravilnosti, te je kompletnu dokumentaciju predalo 

veterinarskoj inspekciji na daljnje postupanje.  

 

Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Joze Bogdanovića, vezano za Zelenu tržnicu. Kao što je 

gradonačelnik napomenuo trenutno smo u fazi izmjene projektne dokumentacije koja će biti 

prihvatljiva za financiranje iz ITU mehanizma, budući da stari projekt nije prihvatljiv za 

sufinanciranje i nije zadovoljavajući jer je tržnica otvorenog tipa. S obzirom na zimske 

vremenske uvjete odlučeno je da tržnica bude zatvorenog tipa, koja se u ljetnim mjesecima 

može otvoriti kako bi bila prozračna. Idejno rješenje novog projekta je napravljeno i u 

narednom razdoblju isto će biti prezentirano zainteresiranoj javnosti. Naš cilj je da u 

narednim mjesecima završimo cjelokupnu projektnu dokumentaciju, ishodimo sve potrebite 

potvrde, te ishodimo građevinsku dozvolu kako bi bili u potpunosti spremi kada natječaj bude 

bio objavljen. U svakodnevnoj smo komunikaciji s kolegama iz Osijeka, te smo upravo danas 

dobili informaciju da će natječaj ići u zadnjem kvartalu ove godine. 

- odgovor na pitanje vijećnika Tihomira Tomića, vezano za projekt razvoja širokopojasne 

infrastrukture. Navedeni projekt je izrazito složen, tako da se ne bih upuštao u detalje samog 

projekta budući da će u narednom razdoblju isti biti predmet dnevnog reda sjednice 

Gradskog vijeća Grada Valpova, gdje ćemo sve vijećnike detaljnije upoznati sa samim 

projektom. Konkretno, radi se o projektu gdje je Grad Valpovo nositelj, a projektni partneri 

su i Grad Belišće, Općina Bizovac, te Općina Petrijevci. Prema informacijama koje smo 

dobili na nedavno održanoj radionici u Ministarstvu gospodarstva stanje projekta je takvo da 

je u cijelosti promijenjen tijek i način odabira projekta, te je uvedena novina predodabira 

projekta za što će vrlo vjerojatno uskoro biti objavljen i javni poziv. Kako bi se mogli prijaviti 

na navedeni javni poziv, potrebno je prvotno ishoditi suglasnost HAKOM-a, kao nositelja 

Operativnog programa, da je naš projekt usklađen sa strukturnim pravilima Operativnog 

programa. U svezi s našim projektom postoji jedan problem koji još uvijek nije riješen, a to je 
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iskazan komercijalni interes tvrtke ProPing d.o.o. iz Pitomače, na čemu trenutno radimo. 

Sukladno uputi HAKOM-a za naš projekt u narednom razdoblju moramo ponoviti postupak 

javne rasprave budući da je za projekt postupak javne rasprave proveden prije rujna mjeseca 

2018. godine. 

 

Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, manjak za podmirenje u idućem razdoblju 

iznosi 7,935,302 kn. Manjak koji je prenesen iz prošle godine je iznosio 7.733.980 kn, razlika 

je nekakvih 200.000 kn, htio bi napomenuti da smo mi sve svoje napore uložili u to, da 

projekti koji su trenutno u provedbi, da nam oni budu prioritet, a ne zatvaranje postojećeg 

manjka, te da će se sredstva koju su uložena u te projekte velikom većinom vratiti što od 

fondova, što od EU i Ministarstva razvoja.  

 

Jozo Piškorjanac 

- replika gradonačelniku, osporavati meni legitimitet na 42% izlaznosti, znači da osporavate i 

svoj legitimitet na 25% izlaznosti, ja sam ovdje rekao, da nisam nikoga zvao, pozvao, niti 

nagovarao, 50 glasova razlike, bez ikakve motivacije, da sam zvao, razlika bi bila 150 

glasova, vjerujte mi, tako da ćemo to staviti na stranu. Ono što žalosti spominjati ovdje, 

nakon vrlo korektne suradnje sa gradonačelnikom, izuzetno korektne suradnje sa 

pročelnicima, da ti projekti koji su predloženi nemaju veze sa MO i sa mnom osobno, stvarno 

je smješno i komentirati pred ovim ljudima koji sjede u ovom klupama, pa ću biti iskren, u 

ponedjeljak sam zvan da dostavim građevinsku dozvolu za taj isti dom, koju sam dostavio 

odmah u utorak, što se tiče ovih ostalih projekata, što se nije znalo, pa mještani znaju u 

Harkanovcima jako dobro tko radi, tko ne radi, jako dobro znaju i za cestu, morao sam ići 

puno kuća obilaziti, prvo privoljeti ljude da bi prodali svoje zemljište, zamoliti, da jedan nije 

htio prodati cesta bi propala, ne bi bila izgrađena, a da ne govorim o zalaganju prema 

ministarstvu i ministru Tolušiću, da prođe uopće taj projekt,  suvišno je govoriti o nekim 

stvarima. Gradonačelniče uistinu ne mogu razumjeti, tolika mržnja prema HDZ, ja neću 

braniti HDZ, ja sam nezavisni još uvijek, naglašavam, nikada nisam uvrijedio HDZ, niti ću, 

kada je bio na čelu HDZ gosp. Tomislav Šutalo, mene je osobno upisao pokoji djelatnik ovog 

ureda Šimo Alšić 29. 6. 1991. godine, i ne mogu razumjeti vas gradonačelniče, da tolika ta 

gorčina ide prema HDZ, a i vi ste bili u mladeži HDZ, možda griješim, ali mislim da jeste. 

Mogu razumjeti vijećnika Uranjeka, jer tada je tata bio čelnik HDZ, a stric na drugoj strani 

politički, rekao je jedan visoki političar, da u politici ima vječiti prijatelja, vječiti neprijatelja, 

pa se ja nadam da će se i ovdje pomiriti ljudi koji žele sijati negativnu energiju. 

 

Matko Šutalo 

- ja bi vas samo molio, da nakon ove sjednice, imate i tonski zapis, da mi na idućoj sjednici 

kažete kojom rečenicom sam ja danas u današnjem izlaganju rušio vaš legitimitet kao 

predsjednika VMO, a ukoliko doista, kao što kažete imate toliko utjecaja na ministre Vlade 

RH, ja tu sada pred svima javno kažem, da ćemo vas uključiti u sve projekte koje je Grad 

Valpovo prijavio, i nadam se da će glatko proći, tako da nemate bojazni, gosp. Piškorjanac će 

to riješiti jednim pozivom, kao što je nazvao ministra Tolušića i riješio cestu u Harkanovcima. 

Naveli ste da ste 50 glasova dobili razlike u Harkanovcima, a kao da ste zvali bilo bi više, 

koga da ste zvali?, nagovarali da izađu van i ne znam na koji način, ne razumijem, a ono što 

želim napomenuti u Harkanovcims 55 nevažećih glasova, mislim da je to rekord na bilo kojim 

izborima, u Gradu Valpovu na bilo kojem biračkom mjestu, samo toliko. I molim vas da više 

moju obitelj ne spominjete za ovom govornicom. 

 

Zdravko Ćorić 

- u vezi odgovora za azil sam zadovoljan, ali što se tiče privatnog vrtića „Moj Bambi“ 

djelomično sam zadovoljan, s obzirom da je to privatni vrtić, da je njegova cijena po djetetu 
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bila 750,00 kn, a ona je takva zato što Grad nije sufinancirao dostatno, pa su se onda morali 

odlučiti na ovakav potez, a dokaz o tome je da privatni vrtić jedva posluje, to je prva stvar, 

druga stvar, da zaposlenici uključujući i vlasnicu imaju minimalna primanja, s obzirom da 

sam bio u Upravnom vijeću dječjeg vrtića, i dosta sam kontaktirao sa jednim i drugim i 

dovoljno mi je poznata ta problematika, zato apeliram, lijepo je ovo što se nudi 200,00 kn, ali 

se treba naći još malo sredstava, tako da se i ti zaposlenici još dodatno malo dignu, pa da se 

na neki način počne izjednačavati privatni vrtić i vrtić Grada, jer svjesni smo koliko se 

planira uložiti za budući vrtić da bi ga izgradili u Ladimirevcima, treba nam 6,5 mil. kn, a 

također smo svjesni koliko smo u dječji vrtić samo u održavanje zgrade uložili, a privatnom 

vrtiću ne moramo ništa, niti voditi brigu, niti svoja sredstva ulagati, a u konačnici, i ovo kada 

budemo ostvarili, ako ostvarimo i ostanemo na ovih 200,00 kn plus onih 400,00 kn, 600,00 

kn, ispast će da su 50% jeftiniji nego Gradski vrtić, zato apeliram da se pronađe još sredstava 

i da se pomogne privatnom poduzetniku, osim toga ne možemo jednima davati, a drugima 

nećemo, to je tržišna utakmica, a privatni vrtić sigurno je tu daleko povoljniji. 

 

Matko Šutalo 

- na to smo upozorili na prošloj sjednici Gradskog vijeća, ukoliko želimo povećati neke 

pozicije u Proračunu, za bilo koju poziciju, molim vas predložite konkretno u svom prijedlog 

sa koje pozicije da taj iznos skinemo, budući se Proračun mora iznivelirati, Zamislite što bi se 

desilo kada bi Gradsko vijeće usvojilo ovaj vaš prijedlog, desilo bi se sutra da bi nam kucalo 

100 poduzetnika sa područja Grada Valpova koji bi rekli, ja želim isto podići plaće svojim 

zaposlenicima, donijeli ste tamo odluku, zašto ne bi financirali i moje poslovanje. 

 

Ana Brajnović 

- gosp. Ćoriću, za vašu informaciju samo da vas upoznam s činjenicom, da ste vi  

subvencionirali cijenu roditelja u privatnom vrtiću 300,00 kn jako dugo, onda ste 2017. 

godine kada je bila izborna godina, izglasali ste malo prije nego što su bili izbori 400,00 kn, 

mi predlažemo sada da se po djetetu plaća 700,00 kn. 

 

Željko Varžić 

- što se tiče manjka 7.935.000 kn, 200.000 kn više nego što smo imali na početku prošle 

godine, tj. 31. 12. 2017. godine, a imali smo odluku s kojom bi trebali taj manjak smanjivati 3 

mil. kn., 2 mil. kn, 2 mil. kn, podigli smo kratkoročni namjenski kredit,  da smanjimo 3 mil. kn 

manjka u prošloj godini, imali smo i odluku za taj kredit, trebala nam je kada smo donosili 

Proračun, pa ako gledamo da Grad uprihodi više gotovo 12 mil. kn, ipak smo u trošku ako 

gledamo financije previše zagrizli, i jasno je da imamo mnogo projekata i to je o.k., ali ako 

smo 8 mil. kn dužni, to dugo nismo imali, uvijek je taj manjak bio 3 mil. kn ili 4 mil. kn, tu se 

kretao, pa molim da se gleda, da se to smanji u ovoj godini, imamo opet odluku, imamo 

namjeru podići kredit i smanjivati, međutim prošle godine to nismo ostvarili. Što se tiče same 

brošure koja je izašla, na žalost mislim da je svima jasno da je 7 dana prije izbora, ako se 

takva brošura izda po prvi puta, znači nije drugi, treći ili bilo koji puta, jasno je da ona služi 

u predizborne svrhe, to je bilo moje pitanje samo da znam tko je to platio. 

 

Matko Šutalo 

- prvo ću se očitovati na ovu brošuru, naši sugrađani, a tako i ja 2017. godine u ožujku 

mjesecu smo dobili brošuru Grada Valpova, odnosno to je bio tjednik gđe. Valentine Mandić, 

koju je Grad financirao u iznosu od 108.000 kn godišnje, i koja je radila doslovno u svrhu 

kampanje HDZ-e, tako da o postupanjima u kampanji mislim doista ne bi trebali govoriti. A 

što se tiče manjka na kraju 2017. godine, manjak je iznosio preko 7 mil. kn, to je rezultat 

poslovanja bivše gradske vlasti. Ono što sam rekao onda i ono što je rekao pročelnik, mi 

nećemo biti robovi vraćanja manjka i vraćanja dugova i saniranja repova, već želimo ići 

naprijed. Naravno u 2018. godini, to se može provjeriti i u financijama, mi smo vratili gotovo 
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4 mil. kn, ali uz ove projekte želimo ići naprijed, želimo razvijati Valpovo i prigradska 

naselja, i ne želimo biti robovi, mi smo mogli vjerojatno pokriti možda i sav manjak u 2018. 

godini, međutim, to doista ne bi imalo smisla, da nakon 20 i nešto godina, da mi nastavljamo 

nekakvu politiku protiv koje je većina naših sugrađana, i doista su pokazali i na ovim 

izborima da nas podržavaju, da ova Gradska uprava dobro radi svoj posao, i tako ćemo 

nastaviti i u buduće. Gradsko vijeće je donijelo odluku i za sva zaduženja u 2018. godini, 

pretpostavljam da će ih donositi i ubuduće, ali ta zaduženja su upravo razlog da možemo 

realizirati projekte na kojima prolazimo, odnos sufinanciranja je takav da u ovom slučaju 

kada idemo na zaduženje, mi pokrivamo, međutim povrat ide nakon završetka projekta ili je u 

tijeku, i taj kredit će se vraćati iz toga, nije zaduženje da ćemo sada vraćati 20 godina, nego 

jednostavno nakon završetka projekta preko sredstava koje smo dobili iz EU, iz različitih 

fondova, pokrit ćemo to zaduženje. 

 

Željko Varžić 

- što se tiče financija, jedan netočan podatak, znači kada je došla promjena vlasti, dobro 

pratim financije i kao predsjednik Odbora za financije i taj dio, manjak u Gradu Valpovu je 

bio preko 4,2 mil. kn, znači do kraja 2017. godine napravio se ostatak manjka od 2,8 mil.kn, 

tako da je manjak krajem 2017. godine bio preko 7 mil. kn, znači to je točan iznos i možemo 

ga provjeriti u svim financijskim podacima Grada Valpova, tako da ovo da je manjak bio 7 

mil. kn, to sigurno nije točno, ovo dalje što ste govorili, slažem se sa svim, samo nemojmo 

zaboraviti da danas dobivamo 12 mil. kn više gotovog novca od države, taj novac trošimo za 

projekte. 

 

Matko Šutalo 

- moje pitanje vama, na što bi trebali trošiti taj novac?, a što se tiče ovog odgovora, da istina 

je što ste rekli, da kada smo mi došli u Gradsku upravu da je bilo preko 4 mil. kn manjak, na 

kraju godine je manjak iznosio preko 7 mil. kn, međutim, u tih prvih 6 mjeseci, mi smo točno 

300.000 kn u 8 mjesecu preko PBZ podigli, na koji način smo to riješili to će znati pročelnik, 

da bi premostili onaj jaz kada ide regres i to sve, međutim, nikako zaduženje nismo mi imali, 

nego sve ono što je došlo na naplatu od ranijeg rada Gradske uprave, upravo tih 2,8 mil. kn 

na koje vi aludirate da smo to mi napravili, recite mi konkretno, vi ste predsjednik Odbora za 

financije, na što se odnosi tih 2,8 mil. kn koje konstantno spominjete, javnost obmanjujete 

konstantno, taj iznos od gotovo 8 mil. kn se odnosi na poslovanje bivše Gradske uprave, 

nemojte poentirati u vlastitu korist, a bez valjanog obrazloženja, mislim da to nema smisla. 

 

Željko Varžić 

- nije mi jasno zašto obmanjivanje javnosti, kada govorimo o financijama, govorimo o 

prihodima i rashodima, potrošilo se 2,8 mil. kn više rashoda nego što smo ostvarili prihoda, 

jasno je da te godine još nismo ostvarivali pomoć od poreza na dohodak, da je bilo otežano 

financiranje, da se trošilo malo više nego što su bili prihodi, oni su bili mali, to znamo, živjeli 

smo tako zadnjih 5-6 godina, ovo nije nikakvo obmanjivanje javnosti, već stvar brojke koje 

tako kažu, znači potrošili smo toliko više nego što smo dobili i to je to. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA 

        GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU 

 

 Dejan Pisačić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 
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Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

Vijećnik Marijan Mandić je bio van vijećnice za vrijeme glasovanja, pa je glasovalo 

14 vijećnika. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O OSTVARIVANJU PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA 

        OD RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U VLASNIŠTVU 

       REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO U 2018. GODINI 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 27. 

veljače 2019. godine razmatrao predmetno izvješće, usvojio ga (3 glasa ZA, 1 glas PROTIV), 

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac, Zdravko Ćorić, 

Marko Vuksanić, Matko Šutalo, Dejan Pisačić, Vitomir Matoković i Željko Varžić, 

 

Jozo Piškorjanac 

- pohvalit ću da smo na inicijativu VMO naglašavam i zahvaljujem na razumijevanju 

gradonačelniku i pročelniku koji su odradili taj dio posla zajedno sa VMO za čišćenje 

poljskih puteva, što je bilo i potrebno, nadam da ćemo i ubuduće nastaviti sanirati poljske 

puteve, i ovdje govorim namjerno za govornicom da se zapiše, da je inicijativa od 

predsjednika MO ponovo, da ne bi bilo nije predsjednik rekao, jer dobar dio tih novaca 

dolazi sa pozicije koncesije zemlje koja se nalazi u samim Hakranovcima. Pitanje za 

pročelnika, za ovaj dio kada će ići natječaj za zemljište o kojem se govori, znamo da je još 

manji dio zemljišta ostao koji se sada na žalost ne radi, pogotovo na određenim česticama u 

Harkanovcima, mislim da se to treba što hitnije napraviti, jer to je zemlja predviđena za 

povrat grofu, ta će zemlja biti do 5 godina, naglašavam namjerno da to treba tim ljudima u 

selu reći, jer neki se ljudi u Harkanovcima hvale da im je gradonačelnik obećao da će dobiti 

zemlju u Harkanovcima upravo to što je ostalo, pa me zanima kako to gradonačelnik može 

dijeliti zemlju, s obzirom da sam ja dugo godina ovdje u Gradskom vijeću i predsjedavao 

Gradskim vijećem kada je najveći dio zemlje upravo državne i prodan i dan u zakup, bez 

ijedne primjedbe, bez ijednog problema. Možemo kao Grad biti ponosni, ali nije tu zaslužno 

samo Gradsko vijeće, nego i ljudi koji su taj posao odrađivali. Ja sam u tom Povjerenstvu za 

raspolaganje državnim zemljištem, imat ćemo veliku pozornost na razna obećanja. 

 

Zdravko Ćorić 

- Zadovoljan sam što je danas puno jasnija situacija što se tiče sredstava koja su strogo 

namjenska za poljoprivredu, imamo uvid koliko je potrošeno i koliko je ostalo, s obzirom da 

nam je od prošle godine ostalo preko 500.000 kn, da nam dolazi od ove godine dosta 

sredstava, da ima dosta potreba, pogotovo u Gradu Valpovu, jedna od velikih potreba i 

nedostataka je izgradnja u bližoj okolici oko Grada Valpova, otresnice, kanali i ostalo 

sufinanciranje. Trebamo se sada dobro organizirati, da ih korisno utrošimo i da malo 

podignemo tu problematiku u poljoprivredi, i da ta izgradnja otresnica daje i sigurnosni 

aspekt što se tiče saobraćaja, držim da bi trebalo napraviti nekakvi redoslijed, da krene 

izgradnja otresnica bliže centru Grada Valpova, a i ovo sve prethodno nabrojano. 
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Marko  Vuksanić 

- dao je dodatna pojašnjenja na pitanja vijećnika Željka Varžića, Joze Piškorjanca i Vitomira 

Matokovića. 

 

Matko Šutalo 

- unazad mjesec dana obilazili smo prigradska naselja i radili zborove mještana, i budući je 

Valpovo tradicijski poljoprivredni kraj, naravno da smo upoznali zainteresirane mještane koji 

su prisustvovali tim zborovima upravo s ovim što je pročelnik sada govorio, da prate naše 

stranice, budući će uskoro biti raspisan natječaj raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu RH, i naravno da prate ovaj natječaj za potpore u poljoprivredi, jer doista izdvojili 

smo za sada 500.000 kn, a nadam se da ćemo u budućnosti moći i više, i da ćemo nositeljima 

OPG-a sa našega područja pomoći u njihovom daljnjem poslovanju i radu. 

 

Marko Vuksanić 

- samo još jednu napomena, kada budemo imali gotov program potpora i odluka, dogovor je 

takav i stav gradonačelnika, da se napravi brošura koja će se podijeliti svim 

poljoprivrednicima kako bi oni znali kada će natječaj ići i da li mogu aplicirati na taj 

natječaj. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (15 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 5. IZVJEŠĆE O PROVEDBI PLANA GOSPODARENJA OTPADOM 

        REPUBLIKE HRVATSKE ZA RAZDOBLJE OD 2017. DO 2022. GODINE NA 

        PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA 2018. GODINU 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

 Željko Varžić - Odbor za financije i proračun je na svojoj 17. sjednici, održanoj 27. 

veljače 2019. godine razmatrao predmetne izvješće, imali smo prijedlog za zbrinjavanje 

azbesta, da se u idućem rebalansu Proračuna subvencionira zamjena krovova korisnika koji 

još uvijek imaju azbest, ima ih 30-tak na našem području, to je velika investicija, te smatramo 

da je moguće da sufinanciramo tu zamjenu zbog ove problematike o kojoj raspravljamo. 

Vidljivo je da se od 1. studenog 2018. godine kada smo imali novi način prikupljanja otpada 

dogodilo i niz nekih malih novih odlagališta, nadamo se da će u budućnosti ljudi postati 

svjesniji i da će se pridržavati svih onih normi koji se trebaju pridržavati, te da nećemo imati 

takvih problema. Odbor je usvojio jednoglasno (4 glasa ZA) izvješće, te predlaže Gradskom 

vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac, Jozo 

Bogdanović, Stanislav Milošević, Marko Vuksanić, Vitomir Matoković. 

 

Marko Vuksanić 

- dao je dodatno pojašnjenje vezano za zbrinjavanje opasnog otpada od azbesta. 

 

Vitomir Matoković 

- pitanje za pročelnika Šimića, već smo i prije na sjednicama naglašavali te probleme oko 

zaštite i uređenja okoliša, i u čijoj je nadležnosti nešto, pozdravljam ovu akciju čišćenja i sve 

skupa, koliko znam u nadležnosti Županijskih cesta je sav taj potez do Harkanovaca, Koške,  

da li su se pročelniče očitovali, da li ste vi poslali upit Županijskim cestama i ukazali na te 

probleme, i da li će oni shodno tome to riješiti. Sada kada je okopnio snijeg, vidljivo je u 
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prostoru, da je to sve onečišćeno, svih vrsta otpada, da li su se oni očitovali po tom pitanju, 

kada krene košnja, oni kose, a prethodno bi trebali kao i na obilaznici gdje njihovi djelatnici 

idu u čišćenje tih postojećih kanala i već do koje granice u čijoj je nadležnosti da oni očiste,  

pa bi molio da mi odgovorite i za neke možda i druge, ali sada je ovo tema, propusti u slučaju 

plavljenja i da ne nabrajam dalje, da li su se Županijske ceste o tome očitovale? 

 

Goran Šimić 

- odgovor na pitanje vijećnika Matokovića, mi smo onaj dopis Upravi za ceste poslali vezano 

za ono raskrižje u Marjančacima, a dopis nekakav zaseban vezano za uređenje okoliša, samih 

cesta nismo poslali, ali smo razgovarali sa gospodom iz Uprave za ceste, koji su nam načelno 

obećali da će u redu držati sve te ceste i sve te dionice, međutim, upravo i ova inicijativa koju 

ćemo sutra raditi je na tom tragu da oni taj dio nisu odradili, tako da ćemo mi svakako ići sa 

jednim dopisom samo zasebno za taj dio. 

 

 Predsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

 Vijećnica Ivana Bagarić je napustila sjednicu, pa je sada na sjednici nazočno 14 

vijećnika. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG 

       PLANA UREĐENJA POSLOVNO-STAMBENE ZONE U ULICI J. J.  

       STROSSMAYERA U VALPOVU 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. ANALIZA STANJA SUSTAVA ZAŠTITE I SPAŠAVANJA NA PODRUČJU 

        GRADA VALPOVA U 2018. GODINI 

 

 Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal. 

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IZMJENI RJEŠENJA O IMENOVANJU  

       ČLANOVA SAVJETA ZA PREVENCIJU GRADA VALPOVA 

 

Željko Varžić - Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

veljače 2019. godine razmatrala predmetni prijedlog, usvojila ga jednoglasno (4 glasa ZA), 

te predlaže Gradskom vijeću da ga usvoji u predloženom tekstu.  

 

Potpredsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 9. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU KANDIDATA ZA 

        IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA U OSIJEKU 

 

Željko Varžić - Komisija za izbor i imenovanja je na svojoj 8. sjednici, održanoj 28. 

veljače 2019. godine razmatrala predmetni prijedlog, utvrdila da na žalost nije dobila ni 

jedan prijedlog za kandidata za imenovanje suca porotnika.  

 

 Potpredsjednik  zaključuje raspravu, te konstatira da se ova točka skida s dnevnog 

reda, budući nije bilo prijedloga. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI DOBROVOLJNOM 

        VATROGASNOM DRUŠTVU HARKANOVCI ZA PROVEDBU ULAGANJA  

       NA PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA PROJEKT „OBNOVA  

       DRUŠTVENOG I VATROGASNOG DOMA HARKANOVCI“ 

 

Potpredsjednik otvara raspravu, budući je gradonačelnik obrazložio ovu točku 

dnevnog reda. Kako se nitko nije javio za raspravu, potpredsjednik zaključuje raspravu, te 

konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) 

ovaj prijedlog. 

 
TOČKA 10. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Dejan Pisačić 

- ja zapravo imam jedan prijedlog za gradonačelnika, sjetit će se on toga, da smo prošle 

godine financirali dio troškova printanja majica za maturante Srednje škole Valpovo, s 

obzirom da radim u srednjoj školi, maturanti su mi se obratili, pa sam im obećao da ću danas 

ovdje za govornicom Gradskog vijeća oko toga govoriti. Ja predlažem, da kao i prošle 

godine, budući da smo „mali grad, ali velikog srca“, da financiramo i ove godine majice za 

posljednji dan nastave za maturante Srednje škole Valpovo. 

 

Matko Šutalo 

- kao što ste i rekli, i u 2018. godini smo financirali izradu majica za sve maturante u suradnji 

sa Gradom Belišćem, tako da je na svim majicama bio istaknut grb naših gradova, obećali 

smo da ćemo to raditi i ubuduće naravno, tako da možete prenijeti ravnateljici, iako su 

ravnateljica, tajnik i predlagatelji upoznati s tim. Naravno, drago nam je da oni neće te 

majice nositi samo kroz te dane, nego i kroz cijelu godinu, istaknuti su grbovi naših gradova, 

a služi i njima na ponos. 

 

Igor Uranjek 

- pošto nisam htio kršiti Poslovnik kao vi gosp. Piškorjanac, sada želim reći nekoliko riječi, 

čemu vaša vidljiva nervoza?, vi ste u Harkanovcima pobijedili sa 100% glasova ako sam 

dobro razumio, a s obzirom kakvi su izbori bili i kako je tekla kampanja, dobro da niste dobili 

110% ili više. Velika većina ljudi koja mene pozna, a tu uključujem i vas, zna da je ne 

robujem stranačkim niti bilo kojim drugim stegama, nego isključivo iznosim svoje mišljenje, 

za razliku od nekih koji u svojim strankama moraju tražiti dozvolu za iznošenje mišljenja, i do 

sada sam to radio, tako ću i nastaviti bez obzira na provokacije, a kada spominjete obitelj 

pojedinca, konkretno mog oca, zar vas nije stid, predugo ste u politici da bi se spuštali tako 

nisko, moj otac se nije bavio aktivno politikom, bio je u partiji kao i veliki dio ljudi tada, kao i 

dio vaših koalicijskih partnera i kao dio njihovih roditelja, ako ništa drugo, bar je bio 

dosljedan, i nije mijenjao dresove po potrebi, kao što to radite vi iz osobnih interesa, i 

nemojte više spominjati moju obitelj, niti bilo čiju obitelj.  
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Jozo Piškorjanac 

- kažu da u politici ima vječitih prijatelja i vječitih neprijatelja, tako veliki političari govore, 

dres da, bitno je ne promijeniti svjetonazor, a ja sam po svjetonazoru to što jesam, i na to sam 

ponosan, a znam da je i gradonačelnik sličnih svjetonazora kao i ja, uvjeren sam u to, pa 

onda ne vidim u čemu je problem, i ne osporavam ničiji svjetonazor, ali mi je drago da se 

surađuje, i trebamo sve raditi da svi surađuju, da nema tih podjela. 

 

.......... 

 

Budući se nitko više nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19,10 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


